
 
Pályázat az ösztöndíjakért felelős bizottsági tag tisztségének betöltésére 

Bemutatkozás 

Kovács Andrea vagyok, biológia-kémia tanárszakos hallgató. Nyíregyházán születtem 

1998.11.03-án, Kállósemjénben nőttem fel. A Nyíregyházi Krúdy Gyula Gimnáziumban 

érettségiztem 2017-ben, majd egy év kihagyás után kezdtem meg tanulmányaimat az ELTE- 

Az elmúlt években aktív tagja voltam a közösségi életnek, mentorrendszeri teendőim mellett 

2019 óta veszek részt a rendszeres szociális ösztöndíjak bírálásában. 

Motiváció 

Ahogy említettem, lassan 5 éve vagyok tagja a bírálói gárdának, ezen időszak alatt bepillantást 

nyerhettem a bírálói folyamatokkal járó nehézségekbe és szépségekbe. Fontosnak tartom, hogy 

hatékony munkával működjön tovább ez a csapat, hiszen hallgatók mindennapjainak 

finanszírozása múlik sok esetben a mi munkánkon.  

Bírálói éveim alatt láttam mekkora különbség van egy megfelelően felkészült gárda és egy 

kevés emberes, online térrészen működő csapat között, szeretnék egy olyan közeget létrehozni 

az ösztöndíjakért felelős referenssel, ahol mindenki bátran mer kérdezni és a felmerülő 

nehézségek során is támaszt tudunk nyújtani. 

Tervek 

Elsősorban a mindenkori ösztöndíjakért felelős referens munkáját szeretném segíteni, ahogy 

csak tudom, fontosnak tartom a bírálók toborzását és megfelelő koordinálását (betanítás, 

felmerülő kérdésekre válaszolás, csapatépítés), az évek során rá kellett jönnöm, hogy egy jól 

összeszokott és betanított csapat sokkal hatékonyabban tud együtt működni.  

Emellett a félév során is mindenben a rendelkezésére állok, legyen szó KÖB-ülések 

jegyzőkönyvezéséről, e-mailek válaszolásáról, ösztöndíjak bírálásáról, kiértesítésekről, illetve 

a kari bírálókkal való kapcsolattartásról.  

A bírálók és az ösztöndíjakra pályázó hallgatók érdekében szeretnék a pályázási időszakok 

közeledtével „kisokos” posztokat létrehozni a Tétékás Nyúzon keresztül, tapasztalataim alapján 

nagy szükség van erre, mivel sokan még mindig nem a kiírás alapján adják le a kérvényeiket.  

 Nagy változtatásokat nem tervezek, a tisztség feladata elsősorban az ösztöndíjakkal 

kapcsolatos teendők „finomhangolása”, viszont fontosnak tartom az elmúlt 2-3 évben  kialakult 

stabil alapok megtartását.  

Köszönetnyilvánítás 

Szeretném megköszönni a felkészítést és az eddigi közös munkát elődömnek, Papp Gergely 

Sándornak, aki rávilágított arra, mennyire fontos a bírálók közötti jó kapcsolat, 

Mészáros Dorottyának, ösztöndíjakért felelős referensnek a felkészítést és a támogatást! 

Köszönöm, hogy elolvastad a pályázatom, ha bármilyen kérdésed van, keress bátran e-mailen! 

 

Budapest, 2024. 01. 13.  

Kovács Andrea Éva 

kovacs.andrea98@gmail.com 


